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Abstract (en)
[origin: US4861516A] A laundry pretreatment composition comprising an invertmicellar ternary mixed phase containing from 5 to 15% by weight
of at least one anionic surfactant or from 25 to 45% by weight of at least one nonionic surfactant, and from 50 to 55% by weight of at least one
cosurfactant in the presence of an anionic surfactant or from 35 to 50% by weight of at least one cosurfactant in the absence of anionic surfactant,
and from 45 to 30% by weight of water in the presence of anionic surfactant and from 40 to 5% by weight of water in the absence of anionic
surfactant.

Abstract (de)
Das Wäschevorbehandlungsmittel besteht aus einer invertmicellaren ternären Mischphase, die 5 bis 15 Gew.-% wenigstens eines anionischen
Tensides oder 25 bis 45 Gew.-% wenigstens eines nichtionischen Tensides und 50 bis 55 Gew.-% wenigstens eines Cotensides in Gegenwart von
anionischen Tensiden und 35 bis 50 Gew.-% wenigstens eines Cotensides in Abwesenheit von anionischen Tensiden und 45 bis 30 Gew.-% Wasser
in Gegenwart von anionischen Tensiden und 40 bis 5 Gew.-% Wasser in Abwesenheit von anionischen Tensiden enthält.
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